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Vragen van de leden Holtackers en Knops (beiden CDA) aan de minister van 
Defensie over de aanbieding energiecontract Veteraneninstituut (ingezonden 
11 april 2012). 

Vraag 1
Bent u bekend met de actie van het Veteraneninstituut en de Nederlandse 
Energie Maatschappij, gericht aan de houders van de veteranenpas, waarbij 
een aanbod wordt gedaan voor een «veteranencontract»? 

Vraag 2
Wat zijn de kosten van de mailing van deze actie en in hoeverre draagt het 
Veteraneninstituut daaraan bij? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het op zich een goede zaak is als bedrijven speciale 
voordelen willen bieden voor veteranen, maar dat het onwenselijk is dat deze 
specifieke actie voorzien is van het logo van het Veteraneninstituut en mede 
is ondertekend door de directeur van het Veteraneninstituut? Zo ja, bent u 
bereid het Veteraneninstituut hierop aan te spreken? 

Vraag 4
In hoeverre kunnen houders van de Veteranenpas ongevraagd benaderd 
worden voor reclamedoeleinden? Kunt u in elk geval garanderen dat de 
privacy, zoals verankerd in de Veteranenwet, gewaarborgd blijft? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het Veteraneninstituut niet op deze of soortgelijke 
wijze betrokken moet zijn bij commerciële acties waarin aanbiedingen gedaan 
worden aan veteranen, om in de terminologie van een energieleverancier te 
blijven: «ik zeg: niet doen»?
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